
Protokoll
F-teknologsektionens styrelsemöte

Måndagen den tjugoförsta januari

Närvarande: Ordförande Erik Halvordsson
Vice ordförande Jens Andersson
Sekreterare Per Jacobsson
Sexmästare Amanda Lindeman
SNF-ordförande Elisabeth Tengborn
Farm-ordförande Charlotte Rosslind

�1 Mötets öppnande
Ordförande förklarade mötet öppnat.

�2 Inbrott
Erik och Sta�an hade pratat med Seija och informerade:
Pga förstörelse i Focus har Seija infört festförbud fram till maj. Vill man ha fest får man ha det
i köket i Signes. DuPar och ET-raj är OK. DP måste måla sin fula dörr inom en vecka. Styret
bestämde att nya rutiner för loven måste införas och den ständige sekreteraren �xar det.

�3 Info från utskott och kommittéer
Form och innehållsgruppen (Elisabeth): Elisabeth hade framfört vad som kom fram under debatten
på sektionsmötet.
FARM (Charlotte): FARM har inlett ett samarbete med Vattenfall och en kick-o� kommer att
äga rum i lv 3, eventuellt i samband med sektionens dag.

�4 Sektionsmöte
Datum bestämdes till måndagen lv 5 och Jens skulle boka lokal. Elisabeth åtog sig att bjuda
Maria Sundin.

�5 F-konferens
Preliminära datumet fortfarande satt till 3-5 maj. Erik lovar igen att han skall maila inbjudan till
landets F-sektioner.

�6 Studielokaler
Pengar har blivit budgeterade till stolar, bord och belysning. Erik och Jens åtog sig att ta fram
ett förslag på möbler.
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�7 Mötets avslutande
Ordförande förklarade mötet avslutat.

Per Jacobsson
Sekreterare

Justeras

Erik Halvordsson
Ordförande
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